
Z Á P I S č. 2 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 11. 3. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 204) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Jan Malysa, Romana Grosičová, Gabriela Paděrová, 
Emil Vodák 

           
Omluvení členové Jan Vrba, Dominik Liberda 
Hosté Rostislav Brokeš, Tomáš Vlazlo  

 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné. Tímto uznala komisi za 
usnášeníschopnou a zahájila jednání.  
Předsedkyně seznámila přítomné s body programu. Kvůli nepřítomnosti p. Peitlové a p. 
Liberdy byl bod č. 7 – Informace o probíhajících aktivitách MAP IV přesunut na další 
jednání.  

 
2. Online systém pro kluby 

Tajemník prezentoval členům komise návrh p. Migala a Kačora k podpoře města při 
tvorbě Online systému určeného pro kluby zacíleného na administraci jejich členů a 
dotačních programů.  
Vzhledem k existenci takových systémů ( eos.cz, esports.cz, sportes.cz. a další) komise 
shledává částku na vývoj a provoz (300 000,- vývoj, 50 000,- provoz) pro místní kluby 
jako vysokou. Komise se nebude nadále touto nabídkou zabývat.  
 

3.  Hodnotící kritéria u dotačních programů na rok 2025 
Tajemník seznámil komisi s podněty jednotlivých klubů pro zohlednění jejich potřeb 
v rámci dotačních programů pro podporu sportu pro rok 2025. Seznam podnětů je 
členům komise sdílen na G-disku. 

 

4. Burza Sportu 
Chystanou akci prezentoval realizátor p. Brokeš. Komisi popsal zvažovanou novinku, a to 
přizvání Škodu Bruntál s.r.o. Od jeho účasti očekává zvýraznění akce a případnou 
výpomoc s úhradou nákladů na akci. Pro prodejce je možnost realizace prezentačních jízd.  
 
 

5. Koncepce sportu 
Komise se shodla na dalších krocích u aktualizované koncepce, kdy její členové zajistí 
pravopisnou a stylistickou korekturu. Grafická a vizuální korektura bude konzultována 
s p. Kaniovou, která se jednotnou podobou u těchto dokumentů města zabývá. Během 
letošního roku bude komise pokračovat v návazném návrhu jednotlivých dílčích kroků 
dle vytyčených cílů.  



 
6. Corrency 

Komise společně prošla seznam letních chystaných akcí v Jeseníku, kdy jednotliví 
členové již neměli nic k doplnění a hotový seznam bude zaslán p. Vlazlovi. K dotazu 
na opakování městského příspěvku dostala Komise kladnou odpověď, kdy je již 
s programem v rozpočtu města počítáno a tom, zda bude akce rozšířena o možnost 
čerpat na letní akce, bude teprve rozhodovat rada města. Komise se se shodla na 
rozšíření benefitů systému Corrency pro rok 2024. 
 
 

7. Různé 

a) Aréna individuálních sportů –  K situaci se vyjádřil p. Brokeš. Realizovaný Biologický 
průzkum dopadl ve prospěch plánovaného projektu. V aktuálním měsíci březnu se 
očekává realizace schůzky s architektem. 

b) Bazén v České Vsi – Město Jeseník dle dostupných informací mapuje možnosti 
finančního zapojení v rámci dotačních krajských programů. Jako jednou z podmínek kraje 
uváděli zástupci města nutnost shody celého okresu na nutnosti tohoto sportoviště.  

c) Kluziště – Aktuálně ukončilo provoz. Délka provozu byla prodloužena oproti plánu o 
jeden týden kvůli jarním prázdninám. Již ale teplé počasí nedovoluje připravit dostatečně 
kvalitní led. Situace s reklamací hřiště byla komisi osvětlena, kdy částečnou odpovědnost 
nese dodavatel a částečně projektant. Aktuálně situaci bude projednávat investiční výbor, 
kdy mu bude předložen návrh na betonový podklad a současně na zastřešení. V rámci 
uzpůsobení multifunkčního hřiště je počítáno se spoluúčastí Olomouckého kraje.  

d) Vhodné pozemky města Jeseník –Komise vyjádřila požadavek na zjištění volných a 
dispozičních pozemků v katastru města, které by byly případně možné pro budoucí 
využití na sportovní účely (atletický stadion, Workout,… a další). 

 
Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise byl stanoven termín 3. jednání na 20. 5. 2024 opětovně v 15:30 
v budově IPOS, zasedací místnosti č. 204 
 
 
Usnesení: 

 
Komise pro vzdělávání a sport schvaluje předběžný návrh rozšíření benefitů 
systému Corrency pro rok 2024 a podpory volnočasových aktivit. 
 
 
V Jeseníku dne 13. 3. 2024 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


